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To •rivm nl] irivm nl]m

•amsterdamumc nl ] •rivm nll jQ irivm nl]

|@rivm nl] life] |@rivm nl] Q EEB@rivm nl]
From

Sent Fri 5 1 2020 4 25 01 PM

Subject RE Laatste versie met opmerkingen
Received

m

10 2e10 2e verwerkt

Fri 5 1 2020 4 25 00 PM

Mee eens maar we can t have it all

10 2e fijn om te weten dat de NICE aantallen kloppen Ik dacht het al maar nu weet ik het zeker@\

Maak er volgende week maar een mooi nieuwbericht van samen met mooie plaatjes

Ik mag een weekje vrij tot daarna

Goed weekend en groeten 10 2e

From Q
Sent vrijdag 1 mei 2020 18 07

To F

10 2e 10 2e @rivm nl

10 2« l 2e|@rivm nl | gamsterdamumc nl B
| S rivm nl |m2i

^E@rivm nl

|@rivm nl TO |@rivm nl

ft|@rivm nl Q B l mm

Subject RE Laatste versie met opmerkingen^^^en k erwerkt10 2e

Dat is spijtig Wij hadden toch een mooier bericht

From

Sent 01 May 2020 18 05

To MEET

1Q 2e

10 2e

Subject RE Laatste versie met opmerkingen^^flen Iverwerkt1Q 2e

Daarnaast zijn we te laat Landelijk Netwerk Acute Zorg

https zorakrant nl ziekenhuizen 11694 het aantal covid patienten dat op de intensive ca re verbliift bedraaqt

735 Is door alle grote media opgepakt Het lijkt me niet dat we de media vlees moeten geven om ons te bestoken

met de vraag wie heeft gelijk hoe kan dat Wij hebben tot nu toe altijd de Nice cijfers als uitgangspunt

genomen Dat moeten we blijven doen

meldt 735 ic beddenio 2e C 10 2e

Volgende week is er onder meer een OMT een TB en wellicht weer een PF Daarom

Met alle data die we nu dankzij NICE hebben over aantal IC opnames in de tijd ontslagen uit het ziekenhuis

verblijfsduur op de verpleegafdelingen enzovoort kunnen we een uitgebreid bericht maken COVID 19 in het

ziekenhuis Ook belangrijk om te bedenken hoe vaak kunnen we dat doen welke info nemen we standaard op in

de PDF

Belangrijk om ook VWS hier bij a an te haken Welk signaal geven we hiermee af af Gaat het nu allemaal goed
Gaan we nu versoepelen belangrijke data voor de vervolgboodschap voor Noodzaak om door te gaan nieuwe

opleving uitbraak koste wat kost voorkomen

Nu de zorg weer op gang brengen en voorkomen dat er mensen overlijden doordat hun behandeling is uitgesteld
door Covid 19 er wacht een reservoir aan patienten

Goed weekend

Hartelijke groet

10 2e

10 2e06

From ^[@amsterdamumc nl
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Sent vrijdag 1 mei 2020 17 43

To H~ 10 2»|@rivm nl @riv m nb B0

l@rivm nl ^H@nvnTInl ||MjS
B^aB@rivm nl Q

Subject RE Laatste versie met opmerkingen^

■ riym nl liMfeE

erwerkt

0 0 0 0

0

en

Helemaal eens

10 2e @rivm nl

Verzonden vrijdag 1 mei 2020 16 39

Aan Q 10 2«@riwm nl TO

3 ^mitaM^^^sterdamumc n^

@rivm nl BIm 0

|@rivm nl mjgg] Q
|@rivm nl Q

Onderwerp RE Laatste versie met opmerkingen®

|@rivm nliTO

l@rivm nl0 0

verwerkt0en

Ja de geel gearceerde zin waarvan^^0voorstelde om die te verwijderen lijkt me toch wel belangrijk Dat staat

bijna letterlijk zo in de openbare adviesbrief van het OMT en in de Kamerbrief van een dag later dus het is zeker

geen gevoelige informatie

From Q Q I0 2e» @rivm nl

Sent vrijdag 1 mei 2020 16 34

To 10 2e 10 2e|@rivm nl ^@rjvmml H
amsterdamumc nl|@rivm nl Kj

|@rivm nl Q
Subject RE Laatste versie met opmerkingen^^^Jn

l@amsterdamumc nl0 0 a 0

10 2e 10 2e0 |@rivm nl Q @rivm nl

verwerkt10 2e

Beste allemaal

Ik ben van mening dat het bericht nu geen toegevoegde waarde meer heeft De reden om te melden dat het aantal

bedden onder de 700 kwam is er nu helemaal uit en dus is onduidelijk waarom we dit melden Kunnen we die op

een andere manier terug laten komen

Groeten

10 2»

From |pl 10 2 10 2e @rivm nl

Sent vrijdag 1 mei 2020 16 29

H@nvm1nj H
[jflSQB@amsterda mumc nl

^|@rivmml Q

l@rivm nl B

|amsterdamumc nl Pl ]

To 0 0 iTO 0

@rivm nl H

|@rivm nl ^
Subject Laatste versie met opmerkingen^^^^n

0

@rivm nl0 0

verwerkt0

Beste alien

Na overleg metQ
Ook de opmerking vanB

^ de zin over de maximaal aantal bedden verwijderd omdat er onduidelijkheid is over de cijfers

^verwerkt Verzoek van Aura is om het nog even voor te leggen aan C10 2e j 10 2e

Wie kan dat op kortetermijn doen

Groet 10 2e

Aantal 1C opnames COVID 19 patienten minder dan 700

Vandaag op 1 mei is het aantal 1C opnames van COVID 19 patienten voor het eerst sinds 24 maart minder dan 700 Op 1 mei lagen
om 16 23 uur 694 COVID 19 patienten op de 1C

Op 7 april was dat met 1324 bewezen en verdachte COVID 19 patienten op de 1C het hoogst sinds het begin van de epidemie

Vanaf het begin van de COVID 19 epidemie waren er grote zorgen over het te lage aantal bedden op de Nederlandse intensive care
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1C afdelingen Er zijn door alle ziekenhuizen grote inspanningen gedaan om op te schalen De reguliere IC capaciteit in de

Nederlandse ziekenhuizen is 1150 bedden waarvan circa 575 bestemd voor non COVID 19 spoed zorg patienten Het aantal

patienten dat wegens COVID 19 op de 1C is opgenomen wordt bijgehouden door de Nationale Intensive Care Evaluatie NICE Drie

keer per dag leveren de IC s data aan NICE zodat steeds de actuele bezetting bekend is Op 7 april was de piek met 1324 COVID 19

patienten op de 1C Sindsdien toont het aantal patienten een dalende lijn

Dit bericht kart informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u met de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade van welke aard ook die

verband houdt met risico s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten

www rivm nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake you are

requested to inform the sender and delete the message RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages

www rivm nl en Committed to health and sustainability

VUme disclaimer www vumc nl disdaimer

AMC disclaimer www amc riil disclaimer


